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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
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Móring József Attil a

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök asszony !

A házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Fodor Gábor környezetvédelmi
és vízügyi miniszterhez „Elég-e átlag három hal egy hektárnyi vízfelületre a Balatonon? ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Kutatásokból tudjuk, s napjainkban is tapasztaljuk, hogy a balatoni halfogás eredményessé
tételének nélkülözhetetlen kelléke a csónak, a hajó . De ez önmagában nem elég, van mé g
valami, ami elengedhetetlenül szükséges : a hal .

A Balatoni Halászati Zrt . egyik legfontosabb feladata a haltelepítés . Kérdéses azonban,
hogy a haltelepítés minőségi és mennyiségi technológiája mennyiben támogatja a balaton i
horgászturizmus elterjedését és továbbfejlesztését, ugyanis a balatoni horgászok által ismert
számok a haltelepítésrő l nem támasztják alá azt a szemléletet, amit a Balatoni Halászati Zrt .
képvisel . A horgászok által említett számadatok még köszönőviszonyban sincsenek a Balaton i
Halászati Zrt . honlapján található 2007 . évi haltelepítési adatokkal .

A Balatoni Halászati Zrt . saját állítása szerint fontos feladatának tartja, hogy a t ó
ökológiai állapotának megfelelően szabályozza a Balaton halállományát . E célnak alárendelve
választják meg az alkalmazott halászati technológiákat, gondoskodnak a túlszaporodott
keszegállomány gyérítésérő l és a nemes halak telepítésérő l, hogy unokáink is élvezhessék e
csodálatos tájat és annak hagyományait.

Ezzel szemben a valóság az — és ezt a helyben lakó és a Balatonnál nyaraló horgászo k
beszámolóiból tudjuk — hogy alig van horgászható hal a tóban . Ez jelentősen csökkenti a
horgászturizmusban érdekelt minden szerepl ő lelkesedését .

Kérdésem :
- Lát- e miniszter úr lehetőséget a balatoni horgászturizmus fejlesztésére, illetv e

szükségesnek tartja-e ezt?
Mi lehet ebben a Balatoni Halászati Zrt . szerepe?
Tehetnek-e az ügy érdekében valamit az érintett önkormányzatok?



Budapest, 2007 . november

Várom megtisztel ő válaszát .

M. 'ng József Attil a
Fidesz-KDNP
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